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Bestyrelsesmøde onsdag d. 11. oktober 2023 
 

 
Dato, tidspunkt, sted, deltagende 
 

• 11-10-23 hos Mette 
• Deltagende:  Tobias, Frida, Caroline, Julie, Teis, Victor, Eline, Mette  

 
Godkendelse af tidligere referat 
 

• Godkendt  
 
Debatpunkter 
 

• Forespørgsel på, at klubben får et kreditkort, da Holdsport ikke udsteder faktura. 
• Har ikke fået faktura på tøj - Teis brugte sit eget kort 
• Victor undersøger muligheder 

 
• JAI Stævne  

• Forventninger fra bestyrelsen 
• Er måden vi afholder det på, ok? Kamp fredag aften, turnering lørdag, 

festmiddag lørdag aften inklusiv band. Bandet er dobbelt så dyrt som 
sidste år. 

• Fungerer super fint  
• Godt det kun er fredag og lørdag  

• Budget 
• Stævnet betaler for sig selv.  

• Forventninger til et overskud 
• Vi har prisstigninger, i leje af hal, overnatning. Vi kan ikke længere 

selv stå for alt indkøb. Øl og vand SKAL købes igennem hallen. 
• Der er budgetteret med overskud på 20.000.  
• Vi kommer ikke efter dem hvis ikke det opnås, det skal bare ikke gå i 

minus  
• Konto 

• Stævneudvalget kunne RIGTIG godt tænke sig en stævnekonto. Lige 
nu kører det igennem en privat konto, hvilket er megetat have ansvar 
for.  

• Vi ved, at det at det kører igennem en privat konto, giver problemer 
ift. at der er opsyn med det og måske skal køre det mere transparent.  

• Victor kan lave en konto kun til stævneudvalget - Victor ser på det  
• Eventuelt få et kort til stævne udvalgets egen konto  
• Victor kontakter en pensioneret kasser og spørger hvad der er 

nemmest at gøre i forhold til at oprette konti mm.  
• Eline informerer Andreas fra stævneudvalget 
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• Retningslinjer for hvad der deles på klubbens SoMe.  
• Klare retningslinjer om hvad der skal deles da det er offentligt  
• Hvad er det vi gerne vil med profilen, og hvad vil vi dele? 

• Billeder både fra håndbold og fest  
• Evt. dele interne opslag med “nære venner”, så det kun er medlemmer 

fra klubben - Det er dog et stort arbejde, da der jævnligt skal ryddes 
op i “nære venner” - Evt. 1 fra hvert hold der tilføjer medlemmer fra 
eget hold til “nære venner”  

• Lave en udmelding til medlemmerne i klubben, så de har mulighed for at 
melde tilbage hvis der er noget de ikke synes er okay at dele  

• Rydde op i hvem der har adgang til SoMe 
• Adgang: Kommunikationsudvalget + 1 fra hvert hold, som vi i 

bestyrelsen ved hvem er. Man deler ikke koden med hvem som helst 
• Profilen er til for at dele ud af både håndbold og fest 
• Konklusion: IKKE nære venner - Vær sober og tænk dig om inden der bliver 

lagt noget op! Hvis der er få personer på billedet, eller der er nogen der bliver 
lidt udstillet, så forhør dig hos personerne på billedet inden det bliver lagt op! 
De personer der har adgang til profilen skal være bevidste om det ansvar der 
følger med!  

• Frida snakker om det med kommunikationsudvalget  
 

Beslutningspunkter 
 

• Dialogmøde med Sport & Fritid - ny dato? 
• I forbindelse med aktivitetsstøtte  
• Der skal indhentes børneattester på trænerne på ½ herrer, da der er en spiller 

under 18 år  
• Caroline indhenter børneattest på trænerne  
• Caro undersøger evt at rykke dato med sport og fritid (Lige nu er det d. 9/11) 

- Victor og Caro deltager i mødet  
 

Informationspunkter 
 

• Opdatering på trænersituationen 
• Vi har ansat to nye trænere  
• Rasmus til 2. herrer indtil jul  
• Amalie til 2. damer - Tager Christinas rolle for at blive lært op af Tine - Er 

måske klar på at tage Tines rolle når hun går på barsel, men vil gerne have en 
at sparre med  

• Status på tøjindkøb, overtrækstrøjer & aftale med Molten 
• Teis har lavet aftale med Molten om at købe harpiks og bolde igennem dem - 

Det er ikke en bindende aftale - Vi får vejledende udsalgspris  
• Der er masser af den rigtige harpiks!!! 
• Overtrækstrøjer er i restordre 

 
• Status på spillertøj 
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• Teis har skrevet med Rekom, de skal have billeder så de kan gå videre med 
det. De vil gerne give nyt tøj. Teis har foreslået at købe hummeltøj i stedet, 
der afventes svar på det  

• Opfølgning på åben træning 
• Der var en enkelt ny, men det var rigtig hyggeligt efter!  
• Hvis vi skal holde det igen, skal vi som klub være bedre til at dele det 
• Hvis vi skal gøre det igen en anden gang, skal det være henvendt til samtlige 

hold, og ikke kun 3. div og jyllandsserie (Kom i hallen og hyg!) 
 

• Onsdagstræning 
• Caroline har snakket med Eddie - Caroline kontakter ham igen  
• Hør herrerne ad, om de stadig er interesseret i at rykke træningen til om 

onsdagen  
 

• Skjoldhøj - Tidtager Uret  
• Caroline har rykket pedellen igen, men han svarer ikke  
• Meld ud til trænerne, at de lige nu skal melde til både modstander og dommer 

at der ikke er noget tidtager ur - Mette melder til trænerne 
 

• Sponsorkontrakt  
• Der er måske en, som gerne vil fra 1./2. herrer 
• Teis snakker med ham om rammer osv. og laver en kontrakt til ham  
• De skal have lov til at lave SoMe opslag  

 
Regnskabsorientering 

• Status på regnskab og tilsyn 
• Der er indbetalt kontingent  

• Umiddelbart ok - Vigtigt at blive ved med frivilligt arbejde, ellers bliver det skævt  
 

Dagsordenspunkter til næste gang: 
 

Næste møde fastsættes: Onsdag d. 8. november 2023 kl. 18 ved Victor 
 

Punkter til næste møde: 
 

 


